



Royal
Canadian
Mounted
Police

Gendarmerie
royale
du
Canada

1200 Vanier Parkway
Ottawa, Ontario
K1A 0R2

1200, promenade Vanier
Ottawa (Ontario)
K1A 0R2

2010-05-20

Canadian Fingerprinting Services Inc.

Attn: Mr. Syed Abbas

128 Brahms Avenue
Toronto, Ontario
M2M 1H8

Re: CCRTIS Accreditation

Canadian Fingerprinting Services Inc. has successfully completed the Canadian Criminal Real Time Identification Services (CCRTIS) Accreditation Process, which as of November 13, 2009 authorizes your company to capture the fingerprints of your clients for Criminal Record verification (non-criminal purposes only).

CCRTIS Accreditation assesses the security and administrative operations of private organizations that intend to take fingerprints for non criminal purposes. Upon completing accreditation, ongoing business activities such as: CCRTIS renewal of personnel security clearances; physical site inspections; and periodic auditing measures are conducted to help ensure that accredited organizations continue to process non-criminal fingerprints in accordance with CCRTIS Accreditation standards. Canadian Fingerprinting Services Inc. must comply with the ongoing personnel, physical site security, and auditing requirements of CCRTIS accreditation to retain your status as an accredited private organization.

Objet : Accréditation des SCICTR

Canadian Fingerprinting Services Inc. a franchi avec succès le processus d'accréditation des Services canadiens d'identification criminelle en temps réel (SCICTR), de sorte que votre entreprise soit autorisée au 13 novembre 2009, pour saisir les empreintes digitales de vos clients pour effectuer des recherches dans les casiers judiciaires (à des fins non-criminelles seulement)

L'accréditation des SCICTR évalue les opérations de sécurité et les opérations administratives des entreprises privées qui veulent prendre des empreintes digitales à des fins non-criminelles. Une fois l'accréditation terminée, les SCICTR s'assurent que les entreprises accréditées respectent leurs normes en matière de traitement des dactylogrammes non judiciaires en menant régulièrement des activités, dont le renouvellement des cotes de sécurité du personnel, les inspections matérielles des lieux et les vérifications périodiques. Canadian Fingerprinting Services Inc. doit se conformer aux exigences permanentes relatives au personnel, à la sécurité des lieux et aux vérifications pour conserver son statut d'entreprise privée accréditée.

Canada

Canadian Fingerprinting Services Inc. is authorized to operate as an affiliate of ClearNeed Information Systems Inc., and is certified to submit electronic fingerprint transactions (non-criminal purposes) via ClearNeed's server to the CCRTIS national repository of fingerprint and criminal record information.

On behalf of the RCMP, it has been a pleasure to coordinate the accreditation activities for Canadian Fingerprinting Services Inc. We look forward to working with your company to uphold the quality and integrity of non-criminal fingerprint identification services in Canada.

Sincerely,

Canadian Fingerprinting Services Inc. est autorisé de fonctionner comme une société affiliée de ClearNeed Information Systems Inc. et est certifié pour soumettre des transactions électroniques d'empreintes digitales (à des fins non-criminelles) via le serveur ClearNeed au répertoire national des empreintes digitales et d'information du casier judiciaire du SCICTR.

Au nom de la GRC, ce fut un plaisir de coordonner les activités d'accréditation pour Canadian Fingerprinting Services Inc. Nous nous réjouissons à l'idée de travailler avec vous pour maintenir la qualité et l'intégrité des services d'identification dactyloscopique à des fins civiles au Canada.

Recevez, Monsieur, mes sincères salutations.

Guyaine Dansereau



Director General, Canadian Criminal Real Time Identification Services
Directeur Général, Services canadiens d'identification criminelle en temps réel